

## 2023 - 2024年度 小一學生註冊手續

恭喜 貴子女已獲本校取錄為來年度小一學生，請留意以下事項：

1. 獲取錄學生家長必須於 **13-6-2023**（星期二）及 **14-6-2023**（星期三）上午**9時至12時**或下午**2至4時**，帶同文件親臨本校辦理註冊手續。
2. 所需文件：
  - \* 小一註冊證
  - \* 出世紙 副本
  - \* 派位選校表 副本
  - \* 相片一張（貼在入學表格上）
  - \* 填妥之入學資料表格（表格於**註冊時派發**）

如家長未能在上述限期內辦理註冊手續，須事先與本校聯絡，否則將被視作放棄學位論。

## 2023-2024 Primary One Registration

If your child is admitted to our school as Primary One student in the coming academic year, please note the following points:

1. Parents of admitted students must arrive at our school in person together with the required documents for registration on 13<sup>th</sup> – 14<sup>th</sup> June 2023 (Tuesday – Wednesday) from 9 a.m. to 12 noon or 2 p.m. to 4 p.m..
2. Required documents:
  - \* Primary One Registration Form
  - \* Copy of Birth Certificate
  - \* Copy of Choice of School Form
  - \* Student ID photo (to be attached on the school admission form)
  - \* A duly completed admission information form (the form will be distributed at the time of registration)

Failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the place offered to students. Please inform the school in advance should parents not be able to complete the registration procedures within the period.